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Betreft: Parkeerbeleid rondom Geel-wit  

 

Geachte raadsleden van Haarlem,  

Allereerst hartelijk dank! 

Namens de sportvereniging van SV Geel Wit willen we de gemeenteraad allereerst nogmaals 

danken voor de prettige en constructieve samenwerking de afgelopen jaren. De 

sportvereniging floreert daardoor als vanouds. In dat kader willen we graag het volgende 

verzoek doen:  

 Zou u kunnen nadenken over het – in het weekend - incidenteel wijzigen van het 

parkeerbeleid rond het sportterrein: 

 

- het verruimen van de ‘maximaal 1 uur’ naar ‘maximaal 4 uur’ en/of 

- de informatievoorziening rond het parkeren kunnen verbeteren en/of 

- tijdelijke vrijstellingen kunnen verlenen voor de betaalplicht en/of 

- het regime gelijk kunnen stellen met dat van het Emmaplein.  

 

Een soortgelijk verzoek hebben we eerder gedaan aan de wethouder, maar helaas heeft er 

geen positieve wijziging plaats gevonden. Het beleid is enkel stringenter geworden. We doen 

dit verzoek om de volgende redenen.  

Groeiende vereniging: gezonde financiële exploitatie 

De sportvereniging Geel Wit is dus groeiend. Dat is geweldig nieuws. Met name de 

jeugdafdeling groeit als kool. Daarnaast heeft de vereniging een grote sociale functie in de 

buurt. Het aantal bezoekers van de club groeit daardoor - met name in het weekend - ook.  

Veel van de bezoekende clubs komen echter ook van buiten Haarlem of van een grote afstand. 

Zij komen daardoor met de auto en moeten daardoor parkeren in de wijk. Omdat het in het 

weekend betaald parkeren is op deze locatie vertrekken bezoekende clubs direct na de 

wedstrijd. Zij consumeren hierdoor niet in onze kantine. Hierdoor derft onze prachtige 

vereniging inkomsten.  

Onze club draait voor het overgrote deel op tientallen betrokken vrijwilligers, maar de kurk 

waarop wij financieel drijven is de gezonde financiële exploitatie van de kantine. Wij merken 

dat we door het omliggende parkeerbeleid nu financiële schade lijden.  
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Gelijkheidsbeginsel: onevenredige benadeling 

Overige sportverenigingen hebben dit nadeel niet. Hierdoor hebben we geen gelijke positie 

ten opzichte van deze verenigingen en worden we onevenredig benadeeld door het vigerende 

parkeerbeleid.  

Capaciteit beschikbaar 

We hebben vanuit de gemeente begrepen dat er op dit moment in het weekend capaciteit is 

om te parkeren. Het wijzigen van het parkeerbeleid dan wel het verlenen van vrijstellingen 

gaat dus niet ten koste van de belangen van derden.  

Aanbod tot hulp 

We willen de gemeente nogmaals bedanken voor de steun die we de afgelopen jaren hebben 

ervaren. Hierdoor heeft de breedtesport en de sociale samenhang in de Leidsebuurt verder 

kunnen groeien binnen onze vereniging. We zijn erg benieuwd of u ons zou kunnen helpen 

met het bovenstaande verzoek.  

Indien u bij de uitvoering van het verzoek evenwel de hulp nodig heeft van onze vereniging 

en onze vrijwilligers of verdere informatie behoeft zijn wij daar immer toe bereid. Het is voor 

ons van groot belang dat we onze bezoekers gastvrij kunnen ontvangen en de vereniging 

verder kunnen laten groeien. 

Beleid van maximaal één uur parkeren is onduidelijk en onwenselijk 

Op dit moment wordt er rond het sportterrein een parkeerbeleid gehanteerd dat er maximaal 

één uur mag worden geparkeerd. Dit is veel te kort voor de bezoekers van onze vereniging. 

Een wedstrijd duurt van begin tot einde minstens twee uur. Tevens wordt er zeer strak 

gehandhaafd en is de informatievoorziening onduidelijk. Hierdoor vertrekken bezoekende 

clubs snel na de wedstrijd of komen zij chagrijnig in de kantine omdat ze een boete hebben 

gekregen. Dit is al meermalen voorgevallen. Dit is funest voor de sfeer rond de 

sportvereniging.  

Tot slot 

Wij hopen dat u constructief naar ons verzoek kan kijken. Een gedegen parkeerbeleid rond 

ons sportterrein is bittere noodzaak voor het voortbestaan van onze vereniging. Graag zou ik 

bij de Commissie Beheer van 26 april 2018 inspreken.   

Hoogachtend,  

namens het bestuur, 

 

Jacques Heeremans 

Voorzitter Geel-Wit 

 



 

 


